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ادامهدرصفحه۵

دانشگاهدانشگاه @ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مرحلهکشوریرویدادملیرقابتتیمهایدانشجوییدر

کرسیهایآزاداندیشیدانشگاهآزاداسلامیروزگذشتهبا

حضور16تیمبرگزیدهازسراسرکشوردرمحورهایسیاسی،

اجتماعی،فرهنگی،اقتصادیآغازشد.مراسمافتتاحیه

اینرویدادباحضوردکترمحمدمهدیطهرانچی،رئیس

دانشگاهآزاداسلامیروزگذشتهدرسالنهمایشکتابخانه

مرحومدکترحبیبیواحدعلوموتحقیقاتبرگزارشد.

دکترطهرانچیدرافتتاحیهبخشملیرویدادکرسیهایآزاداندیشی:

دانشــگاه باید بتواند مهارت گفت وگوی اجتماعی را بالا ببرد

رئیسدانشگاهآزاداسلامی:

هر دانشجو هر سال می تواند حداقل 
یک بار کرسی آزاداندیشی را تجربه کند

شرکتکنندگانرویدادکرسیهابهدکترطهرانچیچهگفتند؟

 رئیس دانشگاه آزاد پای حرف دل دانشجویان

مسئولدبیرخانهدائمیکرسیهایآزاداندیشیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

دور دوم رویداد ملی کرسی های آزاد اندیشی   از مهرماه آینده آغاز می شود

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 

تاکید کرد: »وظیفه دانشگاه 

گفت وگو  مهارت  بردن  بالا 

که  است  اجتماع  سطح  در 

این فضا با برگزاری رویدادها 

و مسابقات به وجود می آید.«  

دکتر محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 

در مراسم افتتاحیه نخستین رویداد ملی رقابت تیم های 

دانشجویی در کرسی های آزاداندیشی که صبح دیروز در 

سالن دکتر حبیبی واحد علوم و تحقیقات برگزار شد، گفت: »از 

دانشجویانی که باعث خلق این رویداد شدند، تشکر می کنم.«  

وی با بیان اینکه دانشگاه باید بتواند مهارت گفت وگوی 

اجتماعی را بالا ببرد و وظیفه دانشگاه است که متناسب با نیاز 

اقتصادی و اجتماعی فرد و جامعه حرکت کند، گفت: »یکی از 

موضوعاتی که درباره عملکرد دانشگاه و مهارت آموزی مطرح 

است، بالا بردن قدرت مباحثه و گفت وگو در سطح جامعه است 

و این وظیفه دانشگاه است که چنین فضایی را با برگزاری 

رویدادها و مسابقات به وجود آورد.«  دکتر طهرانچی با بیان 

اینکه در بحث ها و مناظره ها باید اندیشه ها را پذیرفت، اما قرار 

نیست که مجادله ها ابدی باشد، خاطرنشان کرد: »باید بعد از 

مباحثه و مناظره بتوانیم از آن فضا جدا شویم، اما متاسفانه 

برخی مفروض شان این است که کشور باید قطبی باشد و در 

قطبیت بماند و نگاه شان به جامعه نیز درگیری مستمر است. 

اینکه برخی می گویند انتخابات، انتخابات نیست چون قطبی 

نیست، به دلیل آن است که مفروض آنها دوقطبی است. 

واقعیت این است که باید بیاموزیم که در مسائل آزادانه بحث 

کرده، ادله بیاوریم و پس از مباحثه، بتوانیم از دوقطبی خارج 

شویم و این نیاز کنونی جامه ماست.«  وی با تاکید بر اینکه 

در جامعه باید آزاداندیشی و در مرحله بعد مباحثه، رقابت، 

طرح مساله و نقطه پایان مباحثه داشته باشیم، گفت: »این 

روند در رویداد ملی رقابت تیم های دانشجویی در کرسی های 

آزاداندیشی شکل گرفت و دانشجویان شرکت کننده در 

کرسی های آزاداندیشی، پس از پایان مناظره حتی به تیم های 

رقیب نیز کمک کردند.«  رئیس دانشگاه آزاد اسلامی با اشاره 

به حضور 1460 تیم در نخستین رویداد ملی رقابت تیم های 

دانشجویی در کرسی های آزاداندیشی، تصریح کرد: »یکی از 

وجوه و وظایف دانشگاه، برگزاری چنین رویدادهایی است که 

تاکنون مورد غفلت واقع شده بود. براساس برنامه ریزی های 

انجام شده در معاونت فرهنگی و دانشجویی دانشگاه آزاد 

اسلامی، هر دانشجو هر سال می تواند حداقل یک بار کرسی 

آزاداندیشی را تجربه کند. این کرسی ها باید در قالب رویداد 

بوده و نظام مند باشد.«  وی تاکید کرد: »نتایج این رقابت ها 

باید وارد عرصه شده و در مرحله پس از برگزاری کرسی های 

آزاداندیشی، راهکارها و مباحث مطرح شده، وارد بحث های 

اندیشکده ای شود.«  دکتر طهرانچی در پایان خاطرنشان کرد: 

»برنده چنین رویداد و رقابت هایی، ملت ایران است؛ چراکه اگر 

بتوانیم کرسی های آزاداندیشی را برگزار کنیم، توانسته ایم 

تلفیقی از دانش تخصصی، دانش مهارتی و دانش اجتماعی 

دانشجویان را به منصه ظهور برسانیم. از شرکت کنندگان این 

رویداد که برای تقویت مردم سالاری دینی و یکی از مبانی 

انتخابات همت گماردند، تشکر می کنم. ان شاءالله بتوانیم 

این حرکت را که نخستین آن امروز پایه گذاری شد، ارج نهیم.« 

یکی از حواشی جالب برنامه دیروز، گفت وگوی دانشجویان شرکت کننده در مرحله کشوری رویداد 

کرسی های آزاداندیشی با رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بود. سه تن از این دانشجویان فرصت یافتند 

در حضور دکتر طهرانچی صریح و بی پرده مطالبات خود را عنوان کنند. 

دانشگاهآزاداسلامیبسترگفتوگووابرازآزادانهاندیشههانبود

محمدرضا هاشم آبادی، عضو تیم نسل سوم از دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد گرگان گفت: »تاکنون با تیم های قوی رقابت کردیم و با تیم های 

رقیب تنها مسابقه ندادیم، بلکه اطلاعات خوب و مفیدی هم از آنها 

کسب کردیم.«  این دانشجو افزود: »می خواهم کمی بی تعارف 

صحبت کنم، در دانشگاه آزاد اسلامی بستری برای گفت وگو و ابراز 

آزادانه اندیشه ها نبود، کرسی های آزاداندیشی این خلأ را پر کرد، لذا 

می خواهیم این روند ادامه پیدا کند چون باعث می شود دانشجویان دغدغه مند چون من، فرصت 

ابراز نظر پیدا کند. البته کار بسیار سنگینی بود و همان طور که گفته شد حدود 2000 کرسی برگزار 

شد که واقعا عالی بود.«   عضو تیم نسل سوم از واحد گرگان ادامه داد: »پیشنهاد دارم که کرسی ها 

با کیفیت بالاتری برگزار شود، می توانیم دفترچه راهنمایی از تجربه تیم های برنده تهیه کنیم و در 

اختیار تیم ها در کرسی های بعدی قرار دهیم تا کیفیت کرسی ها افزایش یابد. خوب است اتاق 

فکری تشکیل دهیم و کرسی ها را نتیجه محور کنیم و از راهکارها و استدلال هایی که در کرسی 

طرح می شود، برای حل مشکلات کشور استفاده شود تا در محیط کرسی ها محصور نماند. نباید 

هدف این باشد که دانشجو وارد این رویداد شود و بعد از طی مراحل بدون هیچ نتیجه ای برود؛ باید 

از راهکارها و تحلیل هایی که در این رویداد ارائه می شود برای رفع مشکلات کشور استفاده شود.« 

دغدغهبازارکاربعدازفارغالتحصیلیراداریم

این دانشجو گفت: »به عنوان دانشجو بعد از فارغ التحصیلی دغدغه بازارکار را داریم و سیستم آموزشی 

فعلی این نیاز را برآورده نمی کند و ما می توانیم با اصلاح سیستم آموزشی و اشتغال محورکردن 

آن، هم به اشتغال هم به رونق تولید کمک کنیم، کما اینکه این موضوع در بیانیه گام دوم انقلاب 

هم ذکر شده، ضمن اینکه کرسی های آزاداندیشی هم می تواند در این زمینه نقش داشته باشد.« 

تکاپویدانشجویانبرایمطالعهدرمسیررویدادملیکرسیها

یاسمن معظمی نژاد، عضو تیم نجم1 از دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

شیراز گفت: »ما اگر در رویداد کرسی های آزاداندیشی شرکت کردیم 

با توجه به بیانات مقام معظم رهبری بوده و این یعنی ما مسیر را 

درست انتخاب کردیم؛ این یعنی دانشجو و دانشگاه درحال حرکت 

به سمت جلو هستند. کرسی های آزاداندیشی این فضا را ایجادکرده 

تا تمامی دانشجویان از هر قشر و زبان و جایگاهی اجازه بیان نظرات 

خود را داشته باشند. با توجه به اینکه کرسی آزاداندیشی چارچوب محافظت شده دارد و افراد 

با هر عقیده ای می توانند اظهارنظر کنند و این مسیر خوبی است، البته اگر بتوانیم با همین 

چارچوب ایجادشده مسیر را ادامه دهیم، ضمن اینکه دانشجویان بسیاری در کشور وجود دارند 

که می توانند صحبت کنند و به دنبال مطالعه هستند.«  این دانشجو افزود: »در مسیر کرسی های 

آزاداندیشی آنچه بسیار به چشم می خورد تکاپوی دانشجویان برای مطالعه است و این همان مسیر 

درست و خودباوری است. با توجه به بستر خوبی که در دانشگاه ایجاد شد البته در کنار برخی 

مشکلات مثل ضعف اینترنت، قطعی برق و مشکلات سیستمی و برخی دیگر از مشکلاتی که 

برای برگزاری غیرحضوری مراحل اولیه کرسی های آزاداندیشی دانشگاه آزاد وجود داشت، اما ما 

خواهان آن هستیم که کرسی ها ادامه پیدا کند تا عقایدمان را بدون ترس مطرح کنیم و بپذیریم 

که صحبت های ما قابلیت رد یا پذیرفته شدن را دارد. ضمن اینکه اگر دانشجویان بدانند که گوش 

شنوایی برای شنیده شدن حرف هایشان در حوزه های مختلف وجود دارد، قطعا با اشتیاق بیشتری 

در این رویدادها حاضر می شوند.« 

امیدواریمبستربرایآزادانهبودناندیشههاتداومیابد

وی ادامه داد: »ما برای رسیدن به مرحله فینال در استان فارس با 81 تیم در حوزه اجتماعی رقابت 

کردیم و در مرحله منطقه ای با 14 تیم روبه رو شدیم تا به این جایگاه یعنی به فینال و نیمه نهایی 

برسیم؛ ضمن اینکه در این مرحله دو تیم از استان فارس یکی در حوزه معماری و دیگری هم که 

تیم ما باشد در حوزه اجتماعی، در رقابت مرحله نیمه نهایی حضور دارند، البته مرحله فینال حوزه 

معماری به صورت مجازی برگزار خواهد شد. درمجموع امیدواریم این بستر ادامه پیدا کند تا بتوانیم 

آزادانه تر تفکر و نظرات مان را بیان کنیم و بپذیریم که حتی صحبت های ما قابلیت رد شدن دارد 

و گاهی در مناظرات به راهکارهای جدید برسیم.« 

کرسیهامحلخوبیبرایتمرینتفکردرنسلجدید

حسن حسینی، عضو تیم آزاداندیشی دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

قدس گفت: »در طول کرسی های آزاداندیشی صحبت کردن با 

هم و کار تیمی را تمرین کردیم، گاهی در کرسی ها دو تیم منتقد 

و موافق به همدیگر برای درک مفاهیم و مباحث کمک می کردند و 

حس رفاقت زیبایی شکل می گرفت؛ حتی در مراحلی که گذراندیم 

دوستانی از تیم های حذف شده بودند که با ما تماس می گرفتند و 

به ما برای ادامه راه کمک می کردند.«  این دانشجو ادامه داد: »کرسی های آزاداندیشی رخداد 

مثبتی است اما می تواند منتج به نظریه پردازی هم شود و نظریه پردازی در زمینه ارتباط حوزه و 

دانشگاه و ارتباط صنعت و دانشگاه تمرین و فضای انتقادپذیری تبلیغ شود، حتی اگر بگوییم 

لزوما کرسی ها منتهی به نتیجه و نظریه نیستند اما محل خوبی برای تمرین نسل جدید و مدیران 

آینده خواهد بود؛ چراکه دانشجویان امروز در دانشگاه مدیران جامعه در آینده هستند.«  وی 

افزود: »در گذشته این گفت وگو ها خیلی جدی گرفته نمی شد اما به لطف برگزاری این رویداد 

که می دانیم متولیان آن بسیار زحمت کشیده اند و تلاش کردند، حالا حرف دانشجویان جدی تر 

شنیده می شود و امیدواریم این حرکت با برقراری یک دبیرخانه دائمی ادامه دار شود تا دانشجویان 

در دانشگاه و این مسیر رشد کنند.« 

معاونفرهنگیودانشجوییدانشگاهآزاداسلامی

مطرحکرد

ایجاد فضای تفکر در محیط دانشگاه 
هدف اصلی رویداد کرسی ها

فــرزاد جهان بیــن، معــاون 

نشــجویی  ا د و  فرهنگــی 

دانشــگاه آزاد اســلامی در 

این مراســم گفــت: »کارهای 

رقابــت  برگــزاری  اولیــه 

ی  کرســی ها ر  د تیم هــا 

آزاداندیشــی براســاس تاکیــدات رهبرمعظم انقــلاب و 

توجــه ریاســت دانشــگاه آزاد اســلامی از همــان مردادماه 

و بــدو ورود اینجانــب بــه معاونــت فرهنگــی و دانشــجویی 

دانشــگاه رقــم خــورد و مقدمــات و آیین نامه هــای آن 

ــد.«  ــرف ش ــع آن برط ــه و موان تهی

معــاون فرهنگی و دانشــجویی دانشــگاه آزاد اســلامی 

ــر  ــت دکت ــا حمایــت و هدای افــزود: »ایــن مهــم جــز ب

طهرانچــی ممکــن نبــود، همان طــور کــه مســتحضر 

ع کرســی های آزاداندیشــی کــه  هســتید موضــو

خــود رهبــر فرمودنــد صدبــار گفتــم امــا نگرفــت، 

مدت هــا روی زمیــن گذاشــته شــده بــود. آمــاری 

ــای  ــوم و مجموعه ه ــال 1۳۹۷ از وزارت عل ــه در س ک

ــه  ــود ک ــن ب ــر ای ــید، بیانگ ــا رس ــت م ــته به دس وابس

روی هم رفتــه ۵00 کرســی برگــزار شــده بــود، درحالی 

کــه از اســفندماه تــا الان نزدیــک بــه 2000 کرســی 

ــت  ــت و هدای ــا حمای ــز ب ــه ج ــت ک ــده اس ــزار ش برگ

ریاســت دانشــگاه و انگیــزه و احســاس تکلیــف 

ــود.«   ــدنی نب ــده، ش ــزار کنن ــه برگ ــی در مجموع دین

وی ادامــه داد: »در طــول ایــن مــدت آیین نامه هــا 

عــوض شــد چــون ایــده کار بــود، امــا کار خــام بــود و 

در طــول اجــرا و زمــان پختــه می شــد. ابتــدا به دنبــال 

ــمت  ــه به س ــم و در ادام ــی هایی بودی ــزاری کرس برگ

تخصصی شــدن آنهــا رفتیــم و تغییــرات پی درپــی 

ــما  ــت ش ــه الان در خدم ــد آنچ ــا ش ــت ت ــه داش ادام

هســتیم. در ابتــدا حــدود 1۵00 تیــم 6000 نفــر در 

کرســی ها ثبت نــام کردنــد و در اســتان ها رقابــت 

ــه کشــوری  ــه حــدود ۳00 تیــم در مرحل ــا ب ــد ت کردن

ــیدند.«  رس

معــاون فرهنگــی و دانشــجویی دانشــگاه آزاد اســلامی 

ــوری  ــوری را حض ــه کش ــتیم مرحل ــا داش ــزود: »بن اف

برگــزار کنیــم، امــا به علــت اوج گیــری کرونــا مجــازی 

حضــوری برگــزار می شــوند؛ بــه ایــن نحــو کــه رقابت هــا 

تــا ســر 16 تیــم انجــام شــود و بعــد حضــوری برگــزار 

شــود، امــا به علــت پیــک چهــارم کرونــا رقابت هــا تــا 4 

تیــم ادامــه یافــت و رقابــت نهایــی تیم هــای اجتماعی، 

اقتصــادی، سیاســی فرهنگــی بــه شــکل حضــوری و 

معمــاری و هنــر بــه شــکل مجــازی برگــزار می شــود.« 

وی گفــت: »هــدف اصــلا بــرد و باخــت نبوده و نیســت، 

ــکل  ــد ش ــذاب باش ــی ها ج ــه کرس ــرای اینک ــا ب منته

رقابــت را انتخــاب کردیــم، در تمــام مراحــل بــه داوران 

ــوت   ــتناد و ق ــه اس ــوا، ب ــد از محت ــم فاق ــد کردی تاکی

اعتنــا کنیــد. لــذا می بینیــم  تیم هــای موافــق و منتقــد 

دربــاره موضوعــات مهــم کشــور بــالا آمدنــد و لازمــه آن 

ــتر  ــو بیش ــه گفت وگ ــت و هرچ ــم اس ــوی باه گفت وگ

ــود  ــزا  می ش ــا هم اف ــر و توان ه ــا کمت ــود، فاصله ه ش

ــی  ــه نهای ــه مرحل ــده ب ــای زب ــز تیم ه ــون نی و هم اکن

رســیده اند.« جهان بیــن در پایــان افــزود: »جالــب 

اینکــه برخــی دانشــجویان کارشناســی در طــول 

رقابت هــا از دانشــجویان دکتــری امتیــاز بالاتــری 

کســب کردنــد و قــدرت اســتدلال و اســتناد قوی تــری 

داشــتند. رقابت هــا تــا یکشــنبه ادامــه خواهــد داشــت 

و در هــر گــروه از ســه تیــم تقدیــر خواهــد شــد. از همــه 

واحدهــا و اســتان های درگیــر به خصــوص اســتان 

ــت  ــی ها را مدیری ــزی کرس ــه مرک ــه دبیرخان ــران ک ته

می کننــد، تشــکر می کنــم.« 

مهراد کوکبی
روزنامهنگار

نیمکتخبر

درخواستوزارتعلومبرایواکسیناسیوندانشگاهیاندرمردادوشهریور

علی خاکی صدیق روز شنبه در گفت وگو با ایرنا  اظهار داشت:  »مذاکرات وزارت علوم، تحقیقات و فناوری با وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ادامه دارد و هنوز زمانی برای شروع واکسیناسیون اعضای هیات علمی، 

دانشجویان و کارمندان بخش آموزش عالی اعلام نشده است.«  وی تاکید کرد: »وزارت علوم در تلاش است قبل 

از شروع سال تحصیلی آینده واکسیناسیون دانشگاهیان انجام شود؛ چراکه کلاس های حضوری باید برگزار شود 

و دانشجویان در این زمینه آسیب دیده اند.«  معاون آموزشی وزیر علوم اعلام کرد کلاس های ترم جدید تحصیلی 

به صورت ترکیبی از مجازی و حضوری برگزار می شود.  خاکی صدیق درباره نحوه اجرای آموزش های حضوری و 

ترکیبی در صورت واکسیناسیون دانشگاهیان، اظهار داشت: »وزارت علوم در سال ۹۹ نظام نامه آموزش الکترونیکی 

را در شورای گسترش آموزش عالی تصویب کرد که به دانشگاه ها ابلاغ شد. هدف از این نظام نامه، حفظ و استمرار 

تجارب ارزشمند آموزش های الکترونیکی بود.«  وی ادامه داد: »دانشگاه ها مصرانه به دنبال برگزاری کلاس های 

حضوری هستند.« معاون آموزشی وزیر علوم، گفت: »شروع آموزش حضور به معنای متوقف شدن آموزش الکترونیکی 

نیست بلکه به کمک آموزش حضوری می آید.«  به گفته این مسئول وزارت علوم، نحوه اجرای آموزش های حضوری 

و الکترونیکی براساس نظام نامه یادشده اجرا می شود و به یک معنا وارد آموزش ترکیبی می شویم. 

میزانحقوقدستیارانبازنگریمیشود

معاون فرهنگی و دانشجویی وزارت بهداشت از تصمیم این وزارتخانه برای بازنگری حقوق دانشجویان دوره دستیاری خبر داد و 

گفت: »در صورت موافقت هیات امنای دانشگاه ها، دانشجویان دستیاری مطابق قانون کار حقوق خواهند گرفت.«  سیماسادات 

لاری در گفت وگو با ایسنا، ضمن بیان این مطلب اظهار کرد: »ما در جریان شرایط سختی که دانشجویان دستیاری در آن 

قرار دارند، هستیم و به همین جهت خودمان به نوعی مطالبه گر شدیم تا بتوانیم وضعیت صنفی و رفاهی این دانشجویان را 

بهبود و برنامه هایی که در این زمینه داریم را سرعت بخشیم.«  وی در ادامه گفت: »قرار شد با برگزاری جلسه ای، درخصوص 

حقوق دانشحویان دستیاری بازنگری دوباره داشته باشیم. البته خوشبختانه درحال حاضر بیمه های این دانشجویان درست 

شده و دانشجویان دستیاری می توانند بیمه تامین اجتماعی و سلامت شوند.«  معاون دانشجویی و فرهنگی وزارت بهداشت 

با تاکید بر اینکه پاویون های دانشجویان دستیاری در بیمارستان ها مناسب نیست، تاکید کرد: »سال گذشته حدود 20 

میلیارد تومان بودجه برای بازسازی و تجهیز این پاویون ها دریافت کردیم ولی این مبلغ کافی نیست و من از مسئولان قول 

کمک های بیشتری گرفتم و پیشنهاداتی هم مطرح و قرار شد وام های اختصاصی برای ایجاد پاویون های اختصاصی در نظر 

گرفته شود تا دانشجویانی که از محیط بیمارستانی وارد این اتاق ها می شوند، شرایط بهتری داشته باشند و محیط بیمارستان 

بر شرایط روحی آنها تاثیر منفی نگذارد.« 

منعخریدوفروشدخانیاتدر۵۰۰متریدانشگاهتهران

سعید حبیبا معاون دانشجویی دانشگاه تهران گفت: »دانشگاه تهران در برنامه راهبردی پنج ساله خود برنامه ریزی 

جامعی در ایجاد محیط سالم دانشگاهی پیش بینی کرده است.«  وی افزود: »ارکان دانشگاه بدون دخانیات در 

پنج  محور برنامه ریزی شده است که می توان به تدوین و ابلاغ خط و مشی دانشگاه بدون دخانیات، پیگیری و 

منع خرید و فروش دخانیات تا ۵00 متری مرکز دانشگاهی، پیشگیری از مصرف دخانیات و تبلیغ آن و قطع 

مصرف دخانیات اشاره کرد.«  حبیبا با اشاره با اقدامات صورت گرفته برای اجرایی شدن دانشگاه بدون دخانیات 

گفت: »بودجه ای به این منظور تصویب شده است، اطلاع رسانی درباره دانشگاه بدون دخانیات انجام شده، 

لوگوی دانشگاه بدون دخانیات در سایت دانشگاه تهران ایجاد شده است، در سربرگ های دانشگاه، دانشگاه 

بدون دخانیات درج خواهد شد، یک صفحه در سایت دانشگاه به نام سایت دانشگاه بدون دخانیات ایجاد 

شده که اخبار مربوطه در آنجا بارگذاری می شود.«  وی افزود: »با معاونت آموزشی دانشگاه نیز هماهنگی شده 

که طی مذاکره با سازمان سنجش در دفترچه های کنکور، دانشگاه تهران به عنوان دانشگاه بدون دخانیات 

معرفی شود تا دانشجویان با آگاهی از این مساله که این دانشگاه، دانشگاهی بدون دخانیات است، اقدام 

به انتخاب رشته کنند.« 


